
 

 1 

Zápis z jednání Finančního výboru ZHMP konaného 14. 03. 2013  
 
 
Přítomni: dle prezenční listiny: přítomno 6 z 9 členů výboru a tajemník výboru.  
 
Omluveni: Ing. M. Kousalíková, JUDr. P. Hulinský Ph.D., P. Šimůnek. 
 
Hosté: náměstek primátora J. Nosek, Ing. M. Křístek - generální ředitel  DP hl. m. Prahy, a.s., 
Bc. M. Češková - ekonomická ředitelka DP hl. m. Prahy, a.s., Petr Mocek – asistent v SE07, 
zástupci sdělovacích prostředků a veřejnost. 
 
Zahájení:  14.15 hod. 
Ukončení: 16.40 hod. 
 
Výbor je usnášeníschopný. 
 
Jednání řídil: předseda FV ZHMP J. Vávra 
 
Úvod 
 
Předseda FV ZHMP J. Vávra přivítal přítomné a konstatoval, že FV ZHMP je 
usnášeníschopný. Na úvod přednesl program a vyzval přítomné k připomínkám a doplnění k 
programu jednání FV ZHMP. 
 
Hlasování č. 1: 6 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
Ověřovatel zápisu: Ing. J. Pařízek 
 
I. Schválení zápisu z minulého jednání FV ZHMP  
 
Předseda FV ZHMP J. Vávra přistoupil k prvnímu bodu jednání a navrhl jej vyřadit z 
jednání. Ing. Javornická sdělila, že pro nemoc zapisovatele bude kompletní zápis 22. 2. 2013 
předložen ke schválení na příštím zasedání FV ZHMP spolu se zápisem z dnešního jednání. 
 
Vzhledem k tomu, že byl tento bod bez připomínek dal hlasovat o vyřazení bodu z jednání. 
 
Hlasování č. 2: 6 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
 
II. Financování DP hl. m. Prahy, a.s. 
 
Předseda FV ZHMP Jiří Vávra uvedl bod s tím, že podkladové materiály byly předloženy 
na minulém jednání FV ZHMP a předal slovo Ing. M. Křístkovi - generálnímu řediteli  DP hl. 
m. Prahy, a.s., a Bc. M. Češkové ekonomické ředitelce DP hl. m. Prahy, a.s. Výše uvedení 
předložili FV ZHMP aktuální podklady, návrhy investičního plánu a střednědobý výhled 
organizace. V úvodním slovu seznámili přítomné podrobně s financováním DP hl. m. Prahy, 
a.s. za rok 2012 a plány pro roky následující. Sdělili, že účetní uzávěrka bude schválena na 
valné hromadě DP hl. m. Prahy, a.s. Byl předložen výsledek za rok 2012 a vyúčtování 
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kompenzace. Zástupci DP hl. m. Prahy, a.s. také seznámili FV ZHMP s úspornými 
opatřeními, i tak je však DP hl. m. Prahy za rok 2012 ve ztrátě.   
 
 
Předseda FV ZHMP J. Vávra v průběhu úvodního slova otevřel diskuzi vždy k jednotlivým 
probraným bodům. 
 
Do diskuze se tak přihlásili předseda FV ZHMP J. Vávra, nám. J. Nosek, Ing. M. Křístek, 
Bc. M. Češková, Ing. Plachý, Ing. J. Pařízek, Ing. M. Štěpán.   
V diskuzi byla probírána výsledovka za rok 2012, úloha společnosti ROPID a nepřítomnost 
jejího zástupce na jednání FV ZHMP. Byl diskutován investiční plán DP hl. m. Prahy, a.s. V 
další části diskuze padly dotazy na směnečný program a jeho celkové náklady. Byly probírány 
závazky a plány společnosti do let budoucích. 
 
Po ukončení diskuze přistoupil předseda FV ZHMP J.Vávra k hlasování o usnesení. 
 
 
1. FV ZHMP bere na vědomí  zprávu o Financování DP hl. m. Prahy, a.s.  

 
Hlasování č. 3: 6 pro, 0 proti, zdržel hlasování 0 – návrh byl přijat 
 
 
III. Různé 
 
Předseda FV ZHMP J. Vávra otevřel poslední bod do kterého se nikdo nepřihlásil, proto 
poděkoval všem přítomným za účast na jednání a ukončil FV ZHMP. 

 
 
 
 
 

Jiří Vávra 
 předseda FV ZHMP 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zapsal: Ing. M. Bernášek - ROZ MHMP 
Odsouhlasila: Ing. Z. Javornická - ROZ MHMP 
 
Ověřil: Ing. J. Pařízek 




